
Formanden tilkendegiver at Levende Hav mener at havbrug skal på land og foreslår et

aquakulturudvalg.

-John Clausen fra DN nævnte vindmøller til havs og der var debat om de kunstige stenrevs

' betydning for fiskeriet.

-Flemming Nørgaard talte om evt. lukning/delvis lukning af Thyborøn kanalen, et projekt som er

dukket op igen. Nu som middel til at forebygge hawandsstigninger og klimaløsning. Det kan ffi
meget negativ virkning for Nissum bredningen. Stormflod og klitgennembrud blev også nævnt.

Beretningen blev enstemmigt godkendt.

3. Godkendelse af årsregnskab 2019.

Der er positive tal og nu en fornuftig økonomi. Det er godkendt af revisor som ikke har nogen

bemærkninger. Negativ rente betyder at midler er overført til en girokonto, hvilket vil fremgå af

næste års regnskab. Revisor fastholdes.

Regnskab enstemmigt godkendt.

4. Budgetforslag og kontingent.

Budget enstemmigt godkendt og kontingent er uændret.

5. Indkomne forslag.

Anton er blevet sat på andele, og der er forslag om at vi kommer op på 200 andele a 100kr. Pt. er

der 159 andele. Der skrives 250 andele ud og vi beholder selv 50 i Levende Hav.

Vedtaget.

6. Valg til bestyrelsen.

Modtager genvalg:

Erik Bjørn Olsen

Ib Ivar Dahl

Modtager ikke valg:

Ole Klinke
Jakob Aude.

Forslag til kandidater:

Thomas Neumann

Michael Beck

4 blev valgt, altså Erik Bjørn Olsen, Ib Ivar Dahl, Thomas Neumann og Michael Beck

Suppleanter som har møderet: Pia Qu og Chr. Lindhardt blev valgt.

7. Evt.

Egon Pedersen talte passioneret og stærkt og opfordrede til at man "fortsætter i Knuds spor".

Ib Ivar talte om Dansk Amatørfiskerforening hvor han er formand.
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